
Høringsuttalelse ifm utbygging av fiberbreiband i Radøy kommune. 
 
Som kommunen påpeker i sin sak om utbygging av fiberbasert bredbånd er god tilgang til 
internett en forutsetning i dagens samfunn, både i forhold til offentlig tjenestetilbud og 
velferdsteknologi. 
 
I området Hole  Taule  Lunde  Askeland er det relativt mange boenheter med kort avstand til 
hovedveg, som en kan tenke seg som utgangspunkt for fibertilkobling. Det finnes velvilje i forhold 
til egeninnsats knyttet til tilkobling og utbygging. 
 
Det er stor interesse for bedre tilkobling blant innbyggerne i området. Det er mange husstander 
med barn og ungdom, og det er en del som jobber hel eller deltid fra hjemmekontor. Det finnes 
også noen små “nettbaserte” oppstartsbedrifter i området. 
 
Det som kan leveres via ADSL er ikke tilstrekkelig i forhold til dagens teknologi og (antall) 
enheter, hastigheten ligger rundt 4000/320 kbps grunnet lang avstand til sentral. Det har i lange 
perioder også vært umulig for nye kunder å få levert ADSL grunnet mangel på kapasitet. 
 
Mobildekningen i området kan karakteriseres som under gjennomsnittet både for tale og data, 
spesielt innendørs. 
 
Utbygging av fiber er en viktig forutsetning for folk å kunne bo(sette seg) og fungere i området. 
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